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中心：______________            姓名：_______________ 

1140505 高中職生中翻英短文翻譯題目 

某個星期日，媽媽叫我帶弟弟去公園玩。她吩咐我要好好照顧他。當

我們沿著道路行走的時候，太陽燦爛地照耀著，微風輕輕地吹著。我

們看見美麗的花兒對我們微笑著，並聽見鳥兒在樹上唱著悅耳的歌曲，

風景十分美麗。當我們感覺到疲倦的時候，我們就回家了。我們看見

媽媽正在門口等候我們。 
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中心：______________            姓名：_______________ 

1140505 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

One Sunday my mother made me take my young brother to the park 

to play. She made me take good care of him. While we were walking 

along the road, the sun was shining brightly and the breeze was blowing 

gently. We saw the beautiful flowers smile/smiling at us and heard the 

birds sing/singing (their) sweet songs in the trees. The scenery was very 

pretty. When we felt tired, we returned home. We saw our mother 

wait/waiting for us at the door.  

            


